
رهبر معظم انقلاب اسلامی:

گسترش رویش های انقلاب موجب شکست 
دشمن در تهاجم به معنویات خواهد شد

دست اندرکاران  دیدار  در  اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  بیانات 
کنگره ی شهدای استان خراسان جنوبی که در تاریخ ۱۴ آبان ۹۷ 
در  همایش  این  محل  در  )سه شنبه(  دیروز  بود، صبح  شده  برگزار 

بیرجند منتشر شد.
حضرت آیت الله خامنه ای در این دیدار، استان خراسان جنوبی 
را استانی مؤمن خیز و عالم پرور خواندند و با تجلیل از سابقه حضور پر 
شور و مؤثر مردم این استان در نهضت انقلاب اسلامی و دفاع مقدس، 
گفتند: امروز بزرگداشت شهیدان از بهترین و شریف ترین کارهاست و 

کشور به آن احتیاج دارد.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به تهاجم خطیر دشمنان در مسائل 
معنوی، افزودند: البته رویش های انقلاب در سراسر کشور محسوس 
است و با تلاش و گسترش این رویش ها، دشمن در تهاجم به معنویات 

نیز همچون جنگ سخت، شکست خواهد خورد.
ایشان با تأکید بر لزوم برگزاری با کیفیت بزرگداشت شهیدان 
و ثبت و ضبط خاطرات و شرح احوال آنان، گفتند: شهیدان عزیز در 
زمان حیاتشان با جان خود وارد میدان دفاع شدند، و امروز با هویت 
و معنویت خود از کشور و اسلام دفاع می کنند، بنابراین دفاع مقدس 

تمام شدنی نیست و یک حقیقت در حال پیشرفت است.

جهانگیری در بهره برداری از آب شیرین کن بندرعباس؛

تامین آب در صدر مسائل کشور 
معاون اول رئیس جمهور: امروز محدودیت منابع آب کشور، در 
صدر مسائل قرار دارد.اسحاق جهانگیری در مراسم بهره برداری از آب 
شیرین کن صد هزار مترمکعبی بندرعباس افزود: مسئله آب جدی 
است که برای پرداختن به توسعه صنعتی، اقتصادی و رفاه مردم باید 
به آن بپردازیم.وی گفت: محدودیت منابع آب مسئله امروز و فردای 

ما نیست، بلکه مسئله سیاسی، اجتماعی است.
معاون اول رئیس جمهور گفت: دغدغه سال های اخیر، دریاچه 
ارومیه و تالاب ها در استان های مختلف است.جهانگیری گفت: موضوع 
کمبود آب خاص ایران نیست، بلکه مسئله بسیار جدی، ملی، جهانی 
و منطقه ای است.وی گفت: اکنون مشکل ریزگرد ها در کشور ناشی 
از خشکسالی های عراق و سوریه است که آثارش مردم منطقه دیگر 
را با مشکل روبرو کرده است.معاون اول رئیس جمهور گفت: کمبود 
امروز دیگر خاص بخش صنعت و کشاورزی نیست.جهانگیری  آب 
عالی آب در سال ۹۶-۹۷، وضع  افزود: در گزارش نشست شورای 
آب مردم هرمزگان، زاهدان، بوشهر، فارس، اصفهان، و مشهد نگران 
کننده بود.وی گفت: مردم برخی از شهرستان ها از جمله هرمزگان 
از صد  اول رئیس جمهور گفت:  را همراهی کردند.معاون  بسیار ما 
میلیون مترمکعب آب مصرفی کشور، شش درصد در بخش آشامیدن 
استفاده می شود و بقیه در بخش صنعت و کشاورزی است.جهانگیری 
افزود: بطور مثال میزان مصرف آب در گلخانه، یک هشتم با تولید 

هشت برابری محصول است.
وی گفت: ایران در منطقه ای واقع شده که آب در آن مسئله 
بحرانی، ملی و جدی است و باید مورد توجه دولت و مردم قرار گیرد.
معاون اول رئیس جمهور گفت: هرکجا مسئولان صادقانه مسائل 
و مشکلات را با مردم درمیان گذاشته و راهکار ارائه کرده اند، مردم 

نیز با مسئولان عمراه شدند.
جهانگیری افزود: حضور بخش خصوصی در اجرای طرح های آب 

و برق باید پررنگ تر شود.
وی گفت: وزارت نیرو در واگذاری طرح های نیمه تمام عمرانی 

موفق تر از سایر دستگاه ها بوده است.
معاون اول رئیس جمهور گفت: دولت نمی خواهد آب آشامیدنی 

به قیمت گران و بالا به دست مردم برسد.
ورود  هرمزگان  مردم  دغدغه های  از  یکی  گفت:  جهانگیری 

فاضلاب به دریا است.
وی گفت: در این زمینه باید از بخش خصوصی استفاده شود 
و واحد های صنعتی موجود در استان هم باید طرح فاضلاب را اجرا 

کنند.
معاون اول رئیس جمهور گفت:: استفاده از این روش در بخش 

آب و برق کارساز بود.
جهانگیری افزود: یکی دیگر از مشکلات تغییرات نرخ ارز است، 
زیرا برای اجرای این طرح ها بخشی از تجهیزات خارجی است و نیاز 

به ارز دارد.
تامین  برای  تومان فقط  نرخ ۴ هزار و ۲۰۰  به  ارز  وی گفت: 
کالا های اساسی مردم پرداخت می شود و بقیه نیاز های کشور باید از 

طریق ارز نیما در بازار ثانویه تامین شود.
معاون اول رئیس جمهور گفت: مهمترین منبع تامین درآمد 

ارزی کشور صادرات غیر نفتی است.
جهانگیری افزود: در بودجه سال ۹۸ هم سهم نفت ۲۷ درصد 
است و تکیه اصلی درآمد کشور بر روی صادرات غیر نفتی است که 

عمدتا باید در بازار ثانویه عرضه شود.
وی گفت: ارز کالا های صادراتی باید به کشور بازگردانده شود.

معاون اول رئیس جمهور گفت: هیچ طرح بزرگی در کشور اجرا 
نمی شود مگر پیوست زیست محیطی آن مشخص شود.

جهانگیری افزود: خلیج فارس به دریای آزاد راه دارد و کشور های 
حاشیه خلیج فارس برداشت بیشتری از آب دریا و شیرین سازی آب 

دارند.
وی گفت: استفاده بیشتر از آب دریا حق ماست.

معاون اول رئیس جمهور گفت: تلاش وزارت نیرو براین است که 
مشکل آب آشامیدنی مردم بندرعباس حل، و از این نعمت پرهزینه، 

به نحو مطلوب استفاده شود.

ظریف با اشاره به توافق اولیه درباره یمن

متجاوزان دست از حملات و جنایت علیه 
بشریت بردارند

حاصل  اولیه  توافق  از  استقبال  با  کشورمان  امورخارجه  وزیر 
شده درخصوص یمن تاکید کرد: اکنون زمان آن است که متجاوزان 

خارجی دست از حملات هوایی خود و جنایات علیه بشریت دارند.
در  پیامی  انتشار  با  ایران  امورخارجه  وزیر  ظریف  محمدجواد 
حل  برای  استکهلم  در  شده  حاصل  توافق  به  خود  توئیتر  صفحه 

سیاسی جنگ یمن واکنش نشان داد.
وی در پیام خود نوشت: ایران از توافق اولیه به دست آمده میان 
طرف های یمنی در استکهلم تحت سرپرستی نماینده ویژه دبیرکل 
سازمان ملل استقبال  و به طور قوی از ادامه گفت وگوها برای رسیدن 

به توافقات نهایی درخصوص تمامی مسائل حمایت می کند.
اکنون زمان آن است که متجاوزان خارجی  داد:  ادامه  ظریف 
حملات هوایی خود و جنایات علیه بشریت )در یمن( را متوقف کنند.
مذاکرات یمنی-یمنی با حضور طرف های مختلف این کشور در 

روزهای جاری در استکهلم پایتخت سوئد برگزار شده است.

 موگرینی: سازوکار مالی 
تا آخر ۲۰۱۸ اجرایی می شود

مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا از اجرایی شدن سازوکار 
مالی موسوم به SPV تا آخر سال میلادی جاری خبر داد.

به گزارش راشاتودی، فدریکا موگرینی مسئول سیاست خارجی 
اتحادیه اروپا پس از نشست شورای روابط خارجی اتحادیه اروپا، اعلام 
کرد: انتظار دارم که سازوکاری مالی تا چند هفته آینده و پیش از پایان 
این سال)۲۰۱۸( به عنوان راهی برای حفظ و ارتقای دادوستدهای 

مشروع مستقر شود. کارمان به خوبی در حال پیشرفت است.
موگرینی همچنین در رابطه با برنامه جامع اقدام مشترک، اعلام 
کرد: همگی  اعضاء اتفاق نظر داشتند که باید سیاست کلی مان در 
مقابل ایران را حفظ کنیم. این تصمیم ما با رغبت شدیدمان نسبت به 

اجرای کامل برجام آغاز می شود.

آبان  از ۱3  بعد  مردم  آرامش  رئیس جمهور گفت: 
این است که  مقداری بیشتر شده است و همه تلاش ها 
این آرامش را ادامه دهیم و بتوانیم از مشکلات روی دوش 

مردم بکاهیم.
روز  المسلمین حسن روحانی که  و  الاسلام  حجت 
سه شنبه و در پایان نشست مشترک سران سه قوه سخن 
می گفت، تصریح کرد: مقام معظم رهبری رهنمودی را 
دادند بر مبنای این رهنمود جدید، جلسه ای داشتیم که 
البته  کنیم.  عملیاتی  و  اجرایی  چگونه  را  سیاست  این 
و  داشت  خواهیم  هفته  این  ظرف  هم  دیگری  جلسات 
تا هفته آینده نکاتی را که مورد نظر مقام معظم رهبری 

است، نهایی خواهیم کرد.
عمدتا  خود  جلسه  در  قوا  سران  اینکه  بیان  با  وی 
درباره مسایل اقتصادی و سیاسی کشور و منطقه  تبادل 
اقتصاد  اظهارداشت: در بخش  نظر و گفت و گو کردند، 
در هفته های گذشته چارچوبی را تنظیم کرده بودیم که 
سال  بودجه  مسأله  نحوی  به  چارچوب  این  سیاستهای 

آینده را هم در بر می گرفت.
افزود: در همین چارچوب ممکن است در  روحانی 
مواردی هم برای بودجه سال آینده اصلاحاتی لازم باشد 
و بودجه ان شاء الله آماده شده و به زودی تقدیم مجلس 

شورای اسلامی خواهد شد.
رئیس جمهوری خطاب به ملت عزیز و بزرگ ایران 
تاکید کرد: بعد از ۱3 آبان آمریکایی ها بسیار در انتظار این 
بودند که شاهد یک بهم ریختگی در زمینه اقتصاد کشور 
باشند اما مردم بزرگوار و همه فعالان اقتصادی به گونه ای 

عمل کردند که خوشبختانه همه چیز به عکس شد.
از  بعد  می خواستند  آمریکایی ها  داد:  ادامه  روحانی 
و  ارز  بازار،  مسایل  اقتصادی،  مشکلات  تورم،  آبان   ۱3
بانک  و خوشبختانه  ببینند  دیگری  نحو  به  را  همه چیز 

مرکزی، بخش های دیگر اقتصادی و مردم عزیز و بزرگوار 
به گونه ای عمل کردند که کاملًا برای همه دنیا و برای 
داخل کشور ما محسوس است که آرامش مردم بعد از ۱3 
آبان مقداری بیشتر شده است و همه تلاش ها این است 
که این آرامش را ادامه دهیم و بتوانیم از مشکلات روی 

دوش مردم بکاهیم.
های  تلاش  از  قدردانی  با  جمهوری  رئیس 
صادرکنندگان برای پیشرفت خوب در سال جاری نسبت 
به سال گذشته و افزایش بیش از ۱3 درصدی در صادرات 
ارز  تا چگونه  تعیین شده  که  با چارچوبی  کشور، گفت: 
صادرات غیرنفتی به داخل بازار و کشور برگردد، راه حل 
مطمئنی برای درآمدهای ارزی ما پیش بینی شده است و 

ان شاء الله این راه مطمئن را ادامه می دهیم.
روحانی گفت: بخشی ازاین جلسه در مذاکره با وزیر 
نفت و شرایط فروش نفت انجام شد و بحمدالله شرایط 

مناسب و خوبی داریم.
رئیس جمهور گفت: هدف آمریکایی ها این بود که 
جلوی صادرات نفت ما را بگیرند و می خواهم به صراحت 
آبان   ۱3 از  بعد  ما  نفت  صادرات  که  بگویم  مردم  به 
گزارش  است.  شده  آبان   ۱3 از  قبل  از  بهتر  مراتب  به 
وزارت نفت هم امیدوارکننده بود. مواردی که تسهیلات 

می خواست مورد توافق جمع سران سه قوه است.
نفت،  زمینه  در  آمریکایی ها  بنابراین  افزود:  روحانی 
ناموفق بودند در زمینه اوپک هم آمریکایی ها خیلی تلاش 
کردند که کاری کنند که تولید نفت کشورهای عضو اوپک 
کاهش پیدا نکند که الحمدالله کاهش پیدا کرد و اعضای 
در  داشتند.آمریکایی ها  را  تصمیم  همین  هم  غیراوپک 
اجلاس اوپک، این بار ناموفق بودند و جمهوری اسلامی ایران 

خوشبختانه موفقیت های خوبی به دست آورد.
رییس جمهور خاطرنشان کرد: روند فروش نفت ما 

به همان صورتی که قبل از این اجلاس بوده، ادامه خواهد 
یافت و ادامه می دهیم . در زمینه مسایل منطقه ای هم 
خوشبختانه حرکت ها به سود مردم منطقه است.شرایط 
یمن به گونه ای است که آنهایی که می خواستند یمن را 
در اشغال خودشان داشته باشند، امروز احساس می کنند 
از  همواره  ما  و  یمن  مردم  با  صلح  جز  ندارند،  راهی 

مذاکرات یمنی – یمنی پشتیبانی می کردیم.
برای  علامت ها  امروز  داد:  ادامه  جمهور  رئیس 
رسیدن به یک آرامش در یمن بیش از گذشته است؛ در 
سوریه هم شرایط به سمت صلح و آرامش بیشتر است و 
این به معنای موفقیت جمهوری اسلامی ایران در مسایل 

منطقه ای است.
روحانی اظهار امیدواری کرد: با توفیقاتی که مردم 
داشت  خواهند  انقلاب  سال  چهلمین  آستانه  مسیر  در 

شاهد توفیقات بزرگ تر باشیم.
دو  یکی  این  در  اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
سفری که به استان ها داشتم و همچنین بقیه مسئولین 
که به استان ها سفر دارند، شاهد افتتاح های بسیار زیاد و 
به ثمر رسیدن بسیاری از پروژه ها هستیم، گفت: نسبت 
تصمیمات  قوا  سران  جلسه  در  هم  ناتمام  پروژه های  به 

خوبی گرفتیم که به مردم واگذار شود.
روحانی ادامه داد: همه تلاش خواهیم کرد که ان شاء 
الله روند اشتغال را برای سال آینده حفظ کنیم و مردم در 

کالاهای اساسی دچار مضیقه نباشند.
در  ما  اولویت  اولین  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
بودجه سال آینده بر این اساس است، اظهار داشت: مردم 
باید از لحاظ وفورکالاهای اساسی و مواد ضروری در بازار 
بازار داشته  اطمینان داشته باشند؛ ارز ما یک ثباتی در 
باشد و بتوانیم افرادی که حقوق ثابت دارند در حدی که 

توان داریم، یاری دهیم.

دادستان تهران، از صدور ۵۰ فقره کیفرخواست در پرونده های ارزی خبر داد.
نشست  تهران،  انقلاب  و  عمومی  دادسرای  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
شورای معاونان دادستانی تهران و دادستان های شهرستان های تابعه با موضوع 
»نظارت بر دادسراها« با حضور معاون نظارت دادستان کل کشور و به ریاست 

عباس جعفری دولت آبادی روز چهارشنبه ۱۴ آذر ۹۷ برگزار شد.
دادستان تهران یکی از وظایف مهم و شئونات دادستان را نظارت دانست و از 
اقدامات مستمر دادستانی تهران در مورد نظارت بر قضات، ضابطین، زندان و حضور 

نمایندگان دادستان در محاکم خبر داد.
وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته در حوزه نظارت بر زندان ها، گفت: 
بازدید می کنند و  از زندان ها  ناظر به صورت مرتب  معاونان دادستان و قضات 
قضات ناظر در همه زندان های استان تهران مستقر شده و مشکلات و امور قضایی 
با تشریح ساختار  زندانیان را پیگیری و منعکس می کنند.جعفری دولت آبادی 
نظارتی دادسرای تهران، گفت: اعمال نظارت باید بر کشف سوء جریانات و تشویق 
قضات سالم و متعهد متمرکز شود و در این زمینه باید به مشکلات دادسراها از نظر 

نیروی انسانی ، امکانات و کثرت مراجعات  توجه شود.
وی اعلام کرد در دادسرای تهران سه معاونت نظارت و ارزیابی به طور جداگانه 

بر قضات زن، قضات مرد و قضات شهرستان های استان تهران نظارت می نمایند.
دادستان تهران ضرورت توجه به اقدامات مثبت قضات را مورد تاکید قرار داد 
و اظهار داشت: دستگاه های نظارتی معمولا عیوب را بیشتر برجسته می کنند؛ در 
حالی که نظارت در رابطه با هر موضوعی می تواند حُسن ها را نیز نشان دهد که 

نباید این امر مغفول بماند.
وی یکی از مشکلات کنونی را تعدد مراکز نظارتی در قوه قضاییه دانست و 
افزود: تعدد مراکز نظارتی از این لحاظ که سیستم های دیگری هم نظارت را انجام 
می دهند، اقدام مثبتی است ولی ممکن است گزارش های متناقض ارائه شود و لذا 
پیشنهاد می شود هیئت نظارتی مشترک ایجاد شود تا تمام جوانب را بررسی کند.
واحدهای  بازرسان  گزارش  ارسال  کرد:  خاطرنشان  دولت آبادی  جعفری 
نظارتی برای مدیران ضروری است ، وقتی مدیر در جریان موضوع قرار گیرد، در 
روند امور تاثیرگذار خواهد بود. البته دادسرای انتظامی قضات نسبت به این موضوع 
اقدام کرده و از معاونت نظارت بر دادسراهای دادستانی کل کشور هم انتظار می رود 

که گزارش های نظارتی را برای مدیران ارسال نماید.
دادستان تهران، از ناظرین خواست که در نظارت ها به مشکلات و کمبودها 

نیز توجه کنند.
وی، یکی از چالش های نظارت را دخالت ناظر در حوزه اجرا دانست و تصریح 
کرد: برخی نهادهای نظارتی علاقمند هستند که فراتر از نظارت ورود کنند و به 
طور مثال در رابطه با چرایی جابجایی برخی مدیران یا قضات دادسرا ایراد می کنند 
ولی عدم توجه به مرز ظریف بین نظارت و اجرا، اعمال نظارت از این منظر را با 

مشکلاتی مواجه خواهد ساخت.
جعفری دولت آبادی افزود: نظارت باید مثل آینه مسائل را انعکاس دهد و 
این که با جابجایی یک قاضی در دادسرا ، واحدهای نظارتی آن را مورد سوال و 
خطاب قرار دهند، قابل توجیه نیست. البته این رویه که برخی مقام های نظارتی در 
مقام اجرا قرار می گیرند و در برخی موارد تیغ تیز و بران قضات را کند می کنند، در 

گذشته هم وجود داشته است.
دادستان تهران با بیان این که در آموزش  و نظارت  باید توان علمی و شجاعت 
قضات تقویت شود، افزود: قضات ناسالم باید بدانند که نهادهای نظارتی به سراغ 
آن ها می روند و پرونده هایشان را بررسی می کنند. و در عین حال ما قضات شجاعی 

داریم که انجام وظیفه می کنند. قضات نباید در فرایند نظارت نگران باشند و دل 
آنها خالی شود.وی تصریح کرد: شرایط کشور ایجاب می کند که قضات بیش از 

گذشته در صحنه مبارزه با جرایم حضور داشته باشند.
جعفری دولت آبادی از دادستان به عنوان مقام تعقیب و سمت نظارت یاد کرد 
و گفت: برخی مشکلات ما ناشی از فقدان یا کمبود نظارت مدیران است، و عملکرد 

مثبت دادستان می تواند به این مقام تعقیب بها بخشیده یا موجب تنزل آن شود.
دادستان تهران اظهار امیدواری کرد که این جلسه بتواند به بهبود نظارت  
کمک می کند و افزود هدف این است که جمهوری اسلامی و دستگاه قضایی 

نمادی از اسلام واقعی باشد.
اقدامات دادستانی تهران در زمینه مبارزه با متهمان ارزی

دادستان تهران در مورد اقدامات دادسرای تهران در رسیدگی به پرونده های 
مفاسد اقتصادی و متهمان ارزی گفت: سرپرست دادسرای پولی - بانکی و قضات 
شعب ویژه، همکاری بسیار خوبی در رسیدگی به پرونده های ارزی و مبارزه با 
متهمان مفاسد اقتصادی داشته اند که در این رابطه رئیس بانک مرکزی در جلسه 
اخیر ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی از اقدامات دادسرای تهران تشکر 
کرد. با اعلام این که در پرونده های ارزی پنجاه فقره کیفرخواست صادر شده است 
و وی نتیجه گیری کرد که اقدامات قضات دادسرا می تواند در بهبود امور موثر باشد.

جعفری دولت آبادی با تاکید بر این که باید موضوع مبارزه با متهمان ارزی 
در سایر استان ها نیز مورد توجه قرار گیرد، با اشاره به تجربه موفق دادستانی 
ارزی  ارز اظهار داشت: مشکلات  با دلالان  بانک مرکزی در مبارزه  با همکاری 
ریشه های اقتصادی، سیاسی، روانی و بعضا خارجی دارد و کنترل بیشتر دولت و 
همکاری دستگاه قضایی موجب خواهد شد که دلال ها نتوانند کاری از پیش ببرند.

عملکرد دادسرای تهران در مبارزه با مفاسد اقتصادی
دادستان تهران با اشاره به تبلیغات منفی رسانه ای در رابطه با پرونده های 
کلان اقتصادی و ادعای این که به پرونده دانه درشت ها رسیدگی نشده است، گفت: 
از ۱۹ تیرماه تا کنون اقدامات گسترده ای در شعب ویژه انجام شده است، در این 
مدت ۱۷۰۰ نفر احضار شده، برای ۴۲۶ نفر قرار بازداشت صادر شده که در حال 
حاضر ۱33 متهم در بازداشت بسر می برند، ۵۴۰ نفر ممنوع الخروج و ۱3۶ نفر 
ممنوع المعامله شده و هم چنین ۷3 فقره کیفرخواست در پرونده های  اقتصادی 
کیفرخواست صادر گردیده است و به موجب این کیفرخواست ها برای ۲۰۰ نفر 
از متهمان شعب ویژه تقاضای مجازات شده است. این حجم اقدام قضایی نتیجه 

همکاری دادسرای تهران و ضابطین است.
قاطعیت در اجرای احکام شعب ویژه

وی با اشاره به ساختار جدیدی که در مبارزه با فساد شکل گرفته است گفت: 
قوه قضاییه نشان داده است که به رغم کمبودها و مشکلات، اقدامات بزرگ قابل 
انجام است و اگر این شیوه ادامه یابد و تمام استان های کشور با آن درگیر شوند، 
اعتماد مردم به دستگاه قضایی بیش از گذشته افزایش می یابد.جعفری دولت آبادی 
ادعای افرادی که معتقدند دیوار بی اعتمادی میان مردم و قوه قضاییه بالا است، را 
جفا به دستگاه قضایی دانست و افزود: اگر قوه قضاییه به فسادهای اخیر ورود پیدا 
نمی کرد، مشکلات بیشتر می شد زیرا یکی از اقدامات و برنامه های دشمن این بود 
که جمهوری اسلامی و مسئولان آن را را به فساد متهم نماید، بنابراین ما باید این 

مسیر سخت را ادامه دهیم و مبارزه با فساد را تشدید کنیم.
با  رابطه  در  از کشور  و خارج  داخل  در  گرفته  فضاسازی های صورت  وی 
رسیدگی به پرونده های اقتصادی را موید اقدامات موثر قوه قضاییه عنوان کرد و 
بیان داشت: مردم بیش از گذشته احساس می کنند. قوه قضاییه در مبارزه با مفاسد 

اقتصادی جدی است.
دادستان تهران افزود: ظرف این چندماه، حکم دو مفسد اقتصادی اجرا شده 
و حکم یک محکوم دیگر در دیوانعالی کشور تایید شده است. هم چنین احکام ۴۸ 

نفر از محکومان ارزی اجرا شده و متهمان در زندان تحمل حبس می کنند.
جعفری دولت آبادی با هشدار به اخلالگران در نظام اقتصادی گفت: قوه 
قضائیه در رسیدگی  به پرونده های اقتصادی خط قرمز ندارد و با سرعت، دقت و 

قاطعیت به پرونده ها رسیدگی می کند.
وی با اشاره به این که قوه قضائیه نقش اولیه در بروز فساد ندارد و فساد 
بانکی را اقدامی موثر در جهت  در بسترهای دیگری رخ می دهد، اصلاح نظام 
پیشگیری از مفاسد اقتصادی عنوان کرد و افزود: سال ها است که بانک ها به بستر 
جرائم مالی تبدیل شده که خوشبختانه اخیراً مقام معظم رهبری اصلاح نظام بانکی 
را از مسؤولان کشور خواستار شده اند و این اقدام مناسبی است که با انجام آن، 

زمینه وقوع بسیاری از فسادها از میان خواهد رفت.
جعفری دولت آبادی در اشاره به آخرین وضعیت پرونده خودروهای وارداتی، 
تصریح کرد که این پرونده به نتایج مطلوبی رسیده است و تاکنون 3۱ متهم 
بازداشت شده اند.وی با بیان اینکه آمریکایی ها به دنبال بی اعتماد کردن مردم به 
مسؤولان نظام، ناامید کردن مردم و ناکارآمد نشان دادن نظام اسلامی هستند، هر 
خدمتی که به خنثی سازی این سه توطئه دشمن کمک کند را مصداق خدمت 

به انقلاب دانست.
صدور کیفرخواست در پرونده پتروشیمی

دادستان تهران گفت: در پرونده های پتروشیمی، سکه و پرونده های ارزی 
نتایج مناسبی حاصل شده است. در یکی از پرونده های پتروشیمی که رسیدگی 
به آن پنج سال طول کشید و اخیرا با صدور کیفرخواست  به دادگاه ارسال شده 
است، پانزده نفر متهم تحت تعقیب قرار گرفته و میزان رد مال آن که ناشی از عدم 
تحویل ارزهای صادراتی به مراجع ذی صلاح است، بالغ بر سه میلیارد یورو است .

لزوم مبارزه قاطع با سارقین و اشرار
دادستان تهران سرقت مقرون به آزار را یکی از جرایمی دانست که مردم از آن 
رنج می برند و از سرپرستان دادسراها و دادستان های شهرستان های استان تهران 

خواست که بر بحث مبارزه با سرقت متمرکز شوند.
وی افزایش آمار جرایمی هم چون سرقت های خرد را ناشی از برخی مشکلات 
اقتصادی و اجتماعی دانست و تاکید کرد که نباید سارقانی که با چاقو، اسلحه، 

اسید پاشی و سلاح سرد سرقت می کنند آزاد شوند.
جعفری دولت آبادی با تاکید بر ضرورت جدی بودن سرپرستان دادسراها و 
دادستان ها در مبارزه با سرقت، افزود: باید با سرقت های خشن و شرارت هایی که 

باعث ناامنی می شود، با قاطعیت برخورد شود.
وی با قدردانی از اقدام اخیر دادستان ورامین در رابطه با دستگیری افرادی 
که در این شهر ایجاد ناامنی کرده بودند، بر برخورد قاطع با انواع شرارت ها تاکید 
جلسه ای  رهبری  معظم  مقام  محضر  در  جاری  سال  آبان ماه  در  گفت:  و  کرد 
پیرامون آسیب های اجتماعی برگزار شد و ایشان از مسؤولان خواستند در این 
رابطه اقدامات فوق العاده انجام دهند.دادستان تهران اعلام کرد: در ۸ ماه نخست 
سال ۹۷ نسبت به مدت مشابه در سال گذشته ۹۶، شعب دادسرا ۱۴ هزار پرونده 
افزایش موجودی داشته است، با افزایش ورودی ها، قاضی، کارمند و ساختمان 
بیش تری نیاز است و در کنار افزایش موجودی، مطالبات مردم نیز افزایش می یابد. 
لذا لازم است که از معاونان دادسرا و دادستان های شهرستان ها برای رسیدگی به 

پرونده های قدیمی بیشتر تلاش نمایند.

روحانی در پایان نشست سران سه قوه:

آرامش مردم بیشتر شد

صدور۵۰ فقره کیفرخواست در مورد دلالان ارزی
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رحمانی فضلی درگفت وگو با مدیران رسانه ها:

باید مردم را برای مواجهه مطمئن با شرایط مختلف آماده کنیم

رئیس ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات اقتصادی کشور در گفت وگو با مدیران رسانه 
ها، بر امیدآفرینی، تقویت اعتماد عمومی، انتقاد کارشناسانه و منصفانه و حرکت در 

مسیر افزایش کارآمدی و وحدت و انسجام جامعه از سوی رسانه ها تأکید کرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت کشور؛ عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور 
و رئیس ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات اقتصادی در نشست صبح دیروز )سه شنبه(با 
گروهی از مدیران رسانه های سراسری که در سالن پیامبر اعظم وزارت کشور برگزار 
شد، پس از توجه به نقطه نظرات مطروحه از سوی ۱۷ نفر از مدیران رسانه ای و ضمن 
تشریح اهداف، روند شکل گیری و محورهای اقدامات ستاد، گفت: بخش اصلی کار ما 
در ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات اقتصادی کشور، پیشگیری از بروز تنش های اجتماعی 
در نتیجه مشکلات اقتصادی است، چرا که سوء استفاده از اینگونه پدیده ها، هدف 

اصلی تحریم های آمریکا علیه ملت ایران است.
رحمانی فضلی با مرور رسالت رسانه ها و تاکید بر لزوم آگاهی بخشی به مردم 
گفت: باید مردم را آگاه و برای مواجهه مطمئن با شرایط مختلف آماده کنیم و نگاه آنها 

را عمق ببخشیم و اقدامات و عملیات روانی دشمن علیه مردم را خنثی کنیم.
وی علت انتخاب وزارت کشور از سوی سران قوا برای ورود به این حوزه را، شأن 
و جایگاه هماهنگ کنندگی و گستره وسیع اعمال اختیارات این وزارتخانه و همچنین 
اشراف و سوابق مؤثر رسانه ای و مرتبط با حوزه افکار عمومی فرد متولی مسؤولیت 

این وزارتخانه بر شمرد.
وزیر کشور با اشاره به اینکه با تکیه بر اطلاعات، قاطعانه می توان هدف دشمن 
را در شرایط فعلی، به طور جد براندازی جمهوری اسلامی دانست، خاطرنشان کرد: 
دشمنان ما همواره به دنبال این موضوع بودند و از اوایل انقلاب هم رویکرد را داشته 

اند، اما در شرایط فعلی بواسطه احساس خطر از پیشرفت های کشور و همچنین با 
امیدواری به ظرفیت سوء استفاده از تنگناها و دشواری هایی که تحریم ها ایجاد می 
کند، در شرایط فعلی، دچار این سوء تفاهم شده اند که می توانند اهداف خود را 

عملی کنند.
وی با تاکید بر اینکه، همه بخش ها در کشور از دستگاه های متولی گرفته تا 
تشکل ها و رسانه ها باید مسؤولانه و با توجه دقیق به پیامدهای اقدامات خود حرکت 
کنند، اظهار کرد: ما خودمان را از رسانه ها جدا نمی دانیم چراکه همه ما سوار یک 

کشتی هستیم و همه باید این کشتی را به مقصد برسانیم.
وی افزود: دمیدن بر امواج ناامیدی به همه لطمه می زند؛ وزیر یا خبرنگار، در 
شرایط ناامیدی، هیچ کدام نمی توانند کاری از پیش ببرند. بنابراین در همه رویکردها، 
باید هدف گذاری درستی را از همه نیروها در کشور شاهد باشیم و با نگرش مسؤولانه 

وظایف خود را دنبال کنیم.
رئیس ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات اقتصادی کشور در همین زمینه، با اشاره به 
اینکه وظیفه همه ما امیدآفرینی است، از رسانه ها خواست تا با اعتمادسازی، خنثی 
سازی توطئه ها و عملیات روانی دشمنان، پرهیز از انتشار اخبار دروغ و غلط و در نهایت 
برخورد کارشناسی، منصفانه و عادلانه با مسائل، جهت گیری های خود را در چارچوب 

تقویت وحدت و انسجام ملی دنبال کنند.
وی با مرور برخی از جریان سازی کذب و خلاف واقع مطرح در برخی رسانه 
ها و در مقام طرح یک نمونه مهم در این عرصه گفت: اینکه برخی گفتند و احیاناً 
کماکان می گویند که دولت خودش ارز را گران کرده است، اشهد بالله این یک 
ادعای دروغ است. دولت می داند با افزایش قیمت ارز،  تنشهای اجتماعی بیشتر 
می شود و این همان خواست دشمنان است، پس دولت هرگز چنین انتخابی 

نخواهد داشت.
وی افزود: وقتی کسی چنین ادعای خلاف واقعی را مطرح می کند، آیا نباید از 

او طلب مستندات کرد؟! 
وزیر کشور در همین زمینه به بخشی از حاشیه سازی های دروغ پیرامون خود 
اشاره کرد و گفت: آقای سامانی، معاون پارلمانی وزارت کشورهیچ نسبت سببی و 
نسبی با من ندارد و با توجه به اینکه در مجلس به ایشان نیاز داریم، گزینه هیچ 

استانداری هم نیست.
رحمانی فضلی با بیان اینکه هرگز مخالف طرح انتقادات نیستیم، ادامه داد: رسانه 

ها چشم و گوش دولت هستند. هیچ حکومتی بدون انتقاد باقی نمی ماند و بدون 
رسانه ها نیز حکومت ها نمی توانند به خوبی عمل کنند، تأکید کرد: مسأله بر سر طرح 

مستند و منصفانه و کارشناسی مسائل است.
وزیر کشور با تشریح ابعاد مختلف اطلاع رسانی و روزنامه نگاری منصفانه و 

مسؤولانه، بر اهمیت تقویت آموزش های خبرنگاران و همکاران رسانه ها تأکید کرد.
وی افزود: رسانه اگر با توجه به منافع ملی و چارچوب قانونی فعالیت کنند، حتماً 

پدیده مبارکی است، لکن در غیر اینصورت، بایستی در مورد نتایج آن تأمل کرد.
وزیر کشور با اشاره به سوابق و فعالیت های انجام شده در حوزه اجتماعی در 
وزارت کشور از آغاز دولت یازدهم گفت: برای اولین بار، نسبت به مسائل اجتماعی 
و آسیب های اجتماعی کشور شناخت و رصد دقیق داریم. البته نمی گویم، آسیب 
ها را کاملاً مدیریت کرده ایم، بلکه تاکید می کنم که شناخت عالمانه حاصل شده و 

حرکت شروع شده است.
وزیر کشور در فراز دیگری از اظهارات خود گفت: در ابعاد منطقه ای، وضعیت ما 
واقعا افتخار آمیز است. آیا باید  اجازه می دادیم که داعش عراق و سوریه را بگیرد و به 

فکر تعدی به ایران عزیز ما باشد؟!
وی افزد: ما آرزو داریم که منطقه در ثبات و آرامش باشد چراکه در غیر این 

صورت، جان و مال و آبروی جهان اسلام از بین می رود.
وزیر کشور تاکید کرد: در حوزه برنامه ریزی، بودجه ریزی و مناسبات اداری، 
دچار مشکل ساختاری هستیم. ما در این زمینه ها دارای ساختار متمرکزی هستیم 
که منشأ همه ناکارآمدی ها است و علیرغم اصلاحات صورت گرفته، کماکان محتاج 

تحول اساسی در این بخش ها هستیم.
وی اضافه کرد: در حالیکه امنیتی ترین مسائل کشور به صورت غیر متمرکز و 
به خوبی مدیریت و حل و فصل می شود، اما در مسائل اقتصادی درگیر رویکردهای 

تمرکز گرا هستیم.
رحمانی فضلی در پایان به انتخابات مجلس در سال آینده اشاره کرد وگفت: 
از فروردین ۹۸ مباحث انتخاباتی به مسائل کشور اضافه می شود و شرایط سیاسی 
جدیدی خواهیم داشت و رسانه ها می توانند در مدیریت این شرایط به ما کمک کنند 

و در واقع رسانه ها باید به بهترین نحو، بستر تحقق منافع ملی را فراهم کنند.
گفتنی است مدیران رسانه های شرکت کننده در این نشست به 

صورت گزینشی انتخاب شده بودند.


